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Zápis z jednání 
 
 

 
Jednání Místní komise Rybárny č. 2/2023 
 

Komise Rybárny 

prezence: přítomen A, nepřítomen N, omluven O 22.5.2023 

Olga Horáková - předsedkyně A 

Bohuslav Švanda - místopředseda A 

Marie Prokopová A 

Sylvie Ševčíková O 

Robert Hájek N 

Stanislav Strogan A 

Josef Konvalinka A 

Jan Fuchs A 

Mgr. Edita Buršík Jinková A 

Ing. Zdenka Pecháčková - tajemnice A 

 

Program jednání: 
1) Zahájení 
2) Kontrola úkolů z minulého jednání 
3) Různé  
4) Závěr 

 
 
Ad 1)  
Jednání zahájila předsedkyně komise paní Olga Horáková a seznámila přítomné s programem jednání - 
po odsouhlasení se jím jednání řídilo. 
 
Ad 2) 

1/1/2023/RY – komise projednala podnět občanů týkající se možného přemístění, nebo ohrazení 

sběrného místa odpadů na Moravním nábřeží. Komise přemístění neschválila,  požaduje ohrazení 
sběrného místa (navrhuje ohrazení ve tvaru písmene U, případně dle uvážení) /Výsledek hlasování: 
Pro: 7, Proti: 1, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  - SMM - Kontejnerové stání (KS) obsahuje velký počet 
nádob a ohrazení v aktuálním počtu bude nestandardně veliké. Doporučuji stanovit počet nádob na 
tříděný odpad, které v Rybárnách potřebujete, případně navrhněte jiné umístění pro textil a elektro. Dle 
finální velikost KS zpracujeme cenovou nabídku. Kontejnerové stání s pevně zabudovaným ohrazením 
není v řešeném místě možné zhotovit z důvodu existence inženýrských sítí pod dotčenou plochou. 
Možností je nekotvené oplocení na betonových prefabrikátech, zhotovené z odolného recyklátu (viz foto 
níže). Vzhledem k celkové velikosti KS je však nutné počítat s větší finanční náročností potřebných 
stavebních úprav s instalací „mobilního“ oplocení. S ohledem na nutné zajištění údržby a oprav 
kontejnerových stání v rámci celého města, nebude reálné v letošním roce pokrýt realizaci konkrétního 
kontejnerového stání v Rybárnách z provozních prostředků odboru SMM. Nabízí se tedy využít pro tyto 
účely finanční prostředky, kterými disponuje místní komise. Pokud bude mít MK zájem finančně podpořit 
úpravu kontejnerového stání, je možné po upřesnění jeho celkového rozsahu, případně po částečném 
přesunutí nádob na některé komodity, zaslat z naší strany cenovou nabídku – komise vzala na vědomí 
 
1/2/2023/RY – komise požaduje upravit keřový porost v ulici Luční /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, 
Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  - SMM - Žádáme MK o bližší specifikaci, o který keřový porost se jedná 
(mapa/foto) – komise vzala na vědomí – již neaktuální 
 
1/3/2023/RY – komise požaduje odstranit poškozené a dosadit nové stromky na Moravním nábřeží 
(úsek od č.p. 120 směrem k elektrárně) /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 
0/  - SMM - Situaci prověříme na místě v době vegetace a poté bude zvážena náhradní výsadba za 
poškozené dřeviny – komise vzala na vědomí 
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1/4/2023/RY – komise požaduje umístit směrovou ceduli s označením názvu ul. Mazůrkova v místě 
napojení při vjezdu z ul. Luční /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  - SMM - 
Označením ul. Mazurkova příslušnou dopravní značkou s názvem ulice se již odbor SMM v minulosti 
opakovaně zabýval. Město již opustilo způsob označování ulic „cedulkami“ umísťovanými na fasády 
domů a již dříve přešlo na systém řádného dopravního značení (IS 22a – IS 22f). Osazení dopravního 
značení však podléhá nejen příslušnému stanovení, ale hlavně musí umístění konkrétní dopravní 
značky splňovat stanovené technické podmínky. Konkrétně v křižovatce ul. Luční a Mazůrkova není 
dostatek veřejného prostoru, aby zde mohlo být technicky příslušné dopravní značení (IS 22e) osazeno. 
Z uvedeného důvodu byla a je ul. Mazůrkova označena pouze z ul. Moravní nábřeží – komise vzala na 
vědomí 
 
1/5/2023/RY – Komise projednala podnět občana, který žádá pomoc při řešení kvality přístupové 
komunikace k domům  č.p. 144, 147 oblast konce ulice v Zahradách. Problém je v majetkoprávních 
vztazích – část pozemků je ve vlastnictví Starého Města, část města Uherské Hradiště. Komise žádá o 
vyjádření – ÚMA – komise neobdržela vyjádření 
 

Ad 5) 

2/1/2023/RY – Komise vzala na vědomí odpověď SMM týkající se ohrazení sběrného místa odpadů na 
Moravním nábřeží a neschválila uvolnění finančních prostředků MK k realizaci. Komise požaduje zařadit 
realizaci kontejnerového stání z finančních prostředků města v příštím roce /Výsledek hlasování: Pro: 7, 
Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  – SMM 

2/2/2023/RY – Komise se dotazuje, kdy započne výstavba revitalizace hřiště, včetně ochranné sítě a 
laviček (plánovaná realizace v roce 2022) – SMM 

2/3/2023/RY – Komise požaduje instalaci stojanu na kola v prostoru u dětského hřiště /Výsledek 
hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/ - SMM 

 

Ad 4)  

Předsedkyně poděkovala všem přítomným členům za aktivní účast. Jednání ukončeno v 18.00 hod. 

Příští jednání proběhne v září 2023 

 
 
 
 
Zapsala: Zdenka Pecháčková –  tajemnice komise 
 
Ověřila: Olga Horáková – předsedkyně komise 

mailto:epodatelna@mesto-uh.cz

